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Abstract (en)
[origin: US4823700A] A seeker head and an associated electronic system are mounted to the front end of a warhead in order to guide the missile
to the target and to initiate detonation at the right time. To prevent the seeker head and the electronic system from confusing an impeding the
hollow-charge jet produced by the hollow charge, the components arranged in front of the warhead are accelerated away from the warhead by a
pyrotechnical charge shortly before hitting the target so that the seeker head and electronic system separate from the warhead and the hollow-
charge jet produced by the warhead can thus hit the target without obstacle.

Abstract (de)
Am vorderen Ende eines Gefechtskopfes (3) sind ein Suchkopf (1) und eine zugehörige Elektronik (2) angebracht, um den Flugkörper auf das
Ziel zu lenken und die Detonation rechtzeitig einzuleiten. Damit der Suchkopf (1) und die Elektronik (2) den von der Hohlladung (12) erzeugten
Hohlladungsstrahl nicht irritieren und behindern, werden die vor dem Gefechtskopf (3) angeordneten Bauelemente kurz vor dem Auftreffen auf
das Ziel durch eine pyrotechnische Ladung (11) beschleunigt, so daß sie den Gefechtskopf (3) verlassen und der Hohlladungsstrahl nunmehr
ungehindert auf das Ziel auftreffen kann.
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